
 

POMÁHALI JSME NA KRAJSKÝCH SPORTOVNÍCH HRÁCH  

 

Řeknu vám, že nám spadl kámen ze srdce, jakmile skončila poslední disciplína a když medailisté obdrželi svá 

ocenění. Pokud se ptáte, kdy se tak stalo, pak vězte, že po skončení Krajských sportovních her seniorů u nás 

v Háji ve Slezsku 22. května 2024. Přestože náš Klub seniorů Háje ve Slezsku nebyl hlavním organizátorem 

této velké sportovní akce, měli jsme s její přípravou nemalé starosti. Až tak těžké nebylo přesvědčit naše 

členy a členky, aby se stali přímými aktéry sportovního klání v jednotlivých vypsaných disciplínách. Vůbec 

těžké nebylo získat velkou podporu mnohých dalších, kteří se podíleli na přípravě a samotné organizaci v 

průběhu her. Mám na mysli naše skvělé pekařky a cukrářky, po jejichž produktech se jen zaprášilo a všem ke 

kafíčku moc chutnaly. Ocenit musím nejen naše, ale všechny rozhodčí, přestože jejich práci by měl zhodnotit 

především hlavní rozhodčí Karel Moškoř. Nezalekli se deště, ani toho, že jim kapalo za krk a slepovaly se jim 

stránky soutěžních protokolů promočené májovým deštíčkem. O něco lehčí to sice měli ti uvnitř haly, ale i 

tam se museli jóó ohánět.  Myslím, že výbornou lze ohodnotit práci našich „ajťáků v centrálním mozku her“, 

ať už z řad žáků místní základní školy, nebo jejich pomocníků z našeho klubu.  Přípravě her jsme věnovali 

velké úsilí a jak jsme vyslechli už v jejich průběhu, téměř všem se u nás v Háji líbilo. Mnozí nám záviděli krásné 

sport centrum v prostoru bývalého cukrovaru, které nám nezištně zapůjčila místní firma VibroBeton, s.r.o. a 

konkrétně její majitel p. Pavel Blažej. Velkou podporu jsme měli v samotné obci Háj ve Slezsku a zejména v 

jejích představitelích, starostovi Karlu Palovském a místostarostovi Jiřím Štrohalmovi, bez níž bychom nebyli 

schopni hry připravit.  Pomocnou ruku nám podalo vedení Základní školy v čele s paní ředitelkou Mgr. Sylvou 

Ludvíkovou a jejím zástupcem Mgr. Petrem Suchánkem. Všem musím jménem Klubu seniorů Háje ve Slezsku 

moc poděkovat. A to už nemluvím o mnoha bezejmenných, kteří nám pomohli připravit sportoviště a zázemí 

her, počínaje stavbou stanů, zajištění stolů a židlí, přes ochotný personál restaurace Na Hřišti, až po hasiče 

ze Lhoty a členy klubu vojenské historie v pěchotním srubu U Cukrovaru a mnohé další, kteří dotvářeli 

pohodu účastníků. A že účastníků nebylo málo, to vědí všichni, kteří na hrách byli. Jsem rád, že nás neposlali 

do háje, když jsme je pozvali na hry do Háje, toho ve Slezsku. Vím, že samochvála smrdí, ale my háječtí jsme 

se snažili, seč jsme mohli. V jednotlivých disciplínách naše družstva na medaile sice nedosáhla, ale za pomoc 

Krajské radě seniorů Moravskoslezského kraje s přípravou a organizací her, myslím, si zasloužíme alespoň tu 

bronzovou.  A zlatá? Ta jistě přísluší předsedovi KRS Pavlovi Glucovi a hlavnímu rozhodčímu Karlu Moškořovi 

a vůbec všem z krajské rady. Snad se vám u nás v Háji ve Slezsku líbilo. Rádi všechny opět uvítáme, třeba u 

jiné příležitosti. Také já jsem nafotil pár fotek z her, takže pokud se chcete kouknout, tak na:  

https://www.rajce.idnes.cz/senhaj/album/krajske-sportovni-hry-senioru-22-5-2024.  
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